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Geacht college,  

 

We hebben het onderstaande bericht van de wethouder aandachtig gelezen en herhaaldelijk gelezen, maar 
hebben grote moeite om het te snappen. We hebben het ook aan diverse andere mensen laten lezen en 
gevraagd of het voor hun duidelijk was. Telkens kregen we een andere interpretatie van de betekenis van de 
tekst en/of het doel ervan. Deze mededeling van de wethouder is voor ons niet helder. 
 
Omdat het toch om aanzienlijke bedragen gaat, willen we precies weten wat er staat opgeschreven.  
 
1. Kan de wethouder ons tegemoetkomen door het in wat eenvoudigere bewoordingen te formuleren?  
 
2. Geef ons duidelijk aan wat er nu precies met deze RIB bedoeld wordt? 
 
Waar we grote moeite mee hebben, is het feit dat het college ondanks de ‘omissie’ en dus zonder hernieuwd 
afstemmen met de raad, een som geld blijkbaar toch alvast maar vrij heeft gegeven aan het MCB.  
 
3. Daar willen we toch protest tegen aantekenen en verwachten een steekhoudend antwoord c.q. uitleg van de 
wethouder?  

 
Hoogachtend, 

Jack van Gelooven  

Fractievoorzitter SP  

  



 
 
 

 
 

 

Bijlage: 

Het College van B&W heeft ingestemd met de besteding van de door uw Raad extra gevoteerde middelen (€ 250.000 per 

jaar) voor het Maastricht Convention Bureau in de periode 2023-2026. Hiermee worden extra congressen geacquireerd ten 

bate van de spin-off voor de stad, de Health Campus en het MECC. De reden dat wij u hierover informeren is de volgende. 

De dekking is door uw Raad reeds meerjarig in de begroting opgenomen. Helaas is een omissie geweest om in de bijlage 

waarin de begrotingssubsidies zijn genoemd, en waar het MCB ook toe behoort, het bedrag óók op te hogen met € 250.000. 

De formalisering in de lijst met begrotingssubsidies wordt nu achteraf bij de Berap verwerkt. Het College heeft daarop 

vooruitlopend dus wel het MCB groen licht gegeven om de middelen in te zetten. Wachten tot de Berap zou tot een 

onbedoelde vertraging leiden en onnodig ten koste gaan van de met uw impuls beoogde spin-off voor de stad. Ik hoop u 

hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

Hoogachtend, John Aarts, Wethouder Mobiliteit, Stadsbeheer, Duurzaamheid en Hospitality 


